



亚省中文学校 The Chinese Academy

足球班 Soccer feverSports

FeverSports以华人勤奋精神，推动全人身心健康为己任，举办实际体育活动及社区慈善工作，奠定个人的德、智、体、群、美价值观。足球运动是体现人生的缩影，FeverSports足球种子计划灌输不言败，团体群策群力精神，不论男女老幼以至家长，均获得欢乐体验。

This soccer camp program is to promote and celebrate the diversity of sports through the game of soccer. This fun soccer camp will let kids enjoy the spirits of teamwork, and on top of that, some soccer skills & lasting friendships. We aim to bring our positive personalities and traits to the life(s) of participants and their caregivers.



黄慧聪(左脚)自幼立志成为职业足球员，在香港土生土长，于圣若瑟小学及书院曾经取得四次全港学界精英赛冠军，九三年入选亚州杯香港学界代表队。移居加拿大卡加利后，黄慧聪成为注册球证及球证导师，亦以球员及教练身份获得多届公开赛冠军。零八年，黄慧聪创办室内五人足球联赛会Futsal Calgary，并获得全国锦标赛参赛权。一八年，卡加利联合足球总会颁赠杰出奖表扬黄慧聪对卡加利足球发展贡献。在广播行业方面，黄慧聪是电台及电视节目“体育主体 FeverSports”主播，艺名左脚。最近亦获邀加入卡加利火焰队成为Flames TV Chinese 主播。

Brian Wong
Founder & Instructor, FeverSports Soccer Seed Program:
Over the last three decades, Brian Wong has dedicated his pastime in soccer, whether it as a soccer player, a coach, a league founder, or a referee. In 2002, FeverSports was first established to promote sportsmanship at the grassroots levels. As a semi-pro player, Brian has won—Hong Kong School Overall Champions 4 times; and, was named to the 1993 Asian Cup Schools Competition. Brian has recently become a certified soccer coach. He is also a sportscaster for CBC Radio, Fairchild Media, OMNI Television and Calgary Flames TV.

- **教练:** 黄慧聪先生
Coach: Brian Wong
- **教学语言:** 粤语、普通话及英语
Language of instruction: Cantonese, Mandarin and English
- **设备:** 自备球衣和运动鞋
Equipment: T-shirt/soccer jersey, soccer cleats
- **年龄:** 8岁至15岁
Age: 8 to 15
- **地点:** John G. Diefenbaker High School - 草地
Location: John G. Diefenbaker High School - Outdoor SoccerField
- **日期 Date:** 2019年4月27, 5月4日, 5月11日, 5月25日
2019 - April 27, May 4, May 11, May 25
- **上课时间:** 星期六 (A) 上午10:30 至 下午12:00
(B) 下午1:00 至 下午2:30
Time: Saturday (A) 10:30am to 12:00pm
(B) 1:00pm to 2:30pm



参加者完成 FeverSports 足球种子计划课程后将获得精美奖状和免费影碟
Free video and a Certificate of Achievement will be presented to students who finished the camp

For more information, please contact: 403-777-7663

查询详情，请致电：403-777-7663

電郵E-mail: thechineseacademy@gmail.com 網址Website: www.chineseacademy.ca

校務處及通訊地址 Office : 維德廣場 Madison #191, 1518 Centre Street N.E. Calgary Alberta T2E 2R9

校舍 Campuses: John G. Diefenbaker High School 6620 – 4 Street NW Calgary Alberta T2K 1C2
Sir John A. Macdonald School 6600 – 4 Street NW Calgary Alberta T2K 1C2